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متن پرسش

بسم االله الرحمن الرحیم السلام علیک یا فاطمه الزهرا صلی االله علیک استاد محترم سلام علیکم

الحمدالله علی ما أنعم و له الشکر علی ما ألهم خداوند را بیش از پیش شاکرم بابت نعمت بزرگ اهل

بیت علیهم السلام و از خداوند منان عاجزانه خواهانم که دوستانش (علی الخصوص استاد محترم) را

که با نگاه توحیدی جان ما را مست این عشق به اهل بیت همراه با معرفت ناب میگردانند روز به روز

تحت معیت و عنایت خاص صاحب العصر و الزمان موفق و مؤید و پر برکت بگرداند. پس از خواندن

مطالب ناب شما در مورد شخصیت یگانه خانم فاطمه زهرا سلام االله علیها مطلب زیر تقدیم به شما

لطفا اصلاح و روشن بفرماد (( زن یعنی الگوی فاطمی شدن به تبعیت از فاطمه زهرا سلام االله

علیها)) انسان باید فاطمی شود تا با ورود به عالم علوی, تعالی یابد و ثقیفه و سردمدارانش تعالی

انسانی و انسان معنوی را از بشریت گرفتند و همه چیز وارونه شد و اسلام منفعل. و با نگاه فاطمی

باید تعالی را که مقصد انسانیت است به انسانها نشان داد و انسان معنوی را احیا کرد چگونه؟ با

همدرد غم فاطمه شدن، با فهم غم فاطمه که غم اسلام بود، اسلامی که آمده تا نگاه توحیدی را افق

نگاهها کند و انسان را در تمام ابعادش به تجلی و تعالی برساند و خلیفه االله کند. حیف که فاطمه را

نشناختیم و حتی برای شناخت فاطمه بر سینه زدیم و اشک ریختیم اما غم او ناشناخته ماند. ظلم

ثقیفه بازان حتی تا اینجا رسید که ما در شناخت خود فاطمه نیز منحرف شدیم از حقیقت فاطمی، و

این انحراف و گمراهی شایسته نشناختن مزار و قبر مطهر فاطمه است. فاطمه حتی اجازه نمیدهد

قبرش شناخته شود که مبادا داعیه فاطمه دوستی مسلمین را فرقه فرقه کند و باز هم از نگاه توحیدی و

حقیقت باز بدارد. تا فاطمه شناخته نشود و درد و غمش چراغ راه مان نشود جاده ظهور روشن

نخواهد شد چون جاده ظهور از چراغ نگاه فاطمی روشن میشود. خداوندا به دردانه خلقتت که رضا و

غضبت را به رضا و غضب او پیوند زدی و به آن حوراء انسیه ای که مانند گلی لطیف و زیبا لحظه ای به

عالم نمایاندی و عطرش عالم را فرا گرفت و نامردمان پرپرش کردند قسمت میدهیم به کلام و دعای

خود فاطمه زهرا سلام االله علیها، یا حی یا قیوم، برحمتک استغیث فاغثنی، الهی لا تکلنی الی نفسی

طرفه عین ابدا و اصلح لی شأنی کله. اللهم عجل لولیک الفرج وسهل له المخرج واجعلنا من انصاره و

اعوانه والفائزین بلقائه، برحمتک یا ارحم الراحمین

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: الحمدالله که متوجهی حضور تاریخیِ آن حضرت که هنوز آن حضور، زنده و



سرزنده است؛ شدهاید. عهد ما با حضرت فاطمهی زهرا «سلامااللهعلیها» عهدی است پیشاخلقتمان.

اگر خود را درست ارزیابی کنیم جان ما همواره از نور مادریِ آن حضرت زنده و بیدار خواهد ماند.

هم او که «امّ ابیها» بود تا رسول خدا «صلواتااللهعلیهوآله» در تأسیس تاریخ اسلام بدون هویت

نرمافزارانه، آن تاریخ را بنا نکنند و آن تاریخ، عقیم نماند؛ مهدی «صلواتاالله علیه» نیز که بناست نهتنها

در مواجهه با جاهلیت، بلکه با همهی فکرها و فرهنگها، تاریخِ قدسی خود را بنا کند؛ مسلّم بدون به

میانآوردن سیرهی زهرای مرضیه «سلامااللهعلیها» هیچ افقی در مقابل بشر نخواهد گشود، و لذا آن

حضرت فرمودند: «إنَّ لِي في إبنَةِ رَسولِ االله ِ اُسوَةٌ حَسَنةٌ» از آن جهت که در شخصیت حضرت زهرا

«سلامااللهعلیها»، حقیقت و حماسه، منجر به عبودیتی شده است که به حکمِ «وَمَا خَلَقْتُ الْجِنَّ وَالإْنِْسَ

إِلاَّ لِيَعْبُدُونِ» تمامِ مقصد خلقت است. و اینجا است که میبینیم هر روز بیشتر از روزهای گذشتهی

تاریخ، فاطمه «سلامااللهعلیها» ظهور میکند تا معلوم شود مهدی «صلواتااللهعلیه» چه تاریخی را بنا

است با مردم در میان بگذارد. آیا تاریخ آینده، تاریخی است که باید با فاطمه «سلامااللهعلیها» شروع

شود و معنا پیدا کند؟ تاریخی که به جای حاکمیت اسلحهها، حقیقت است که انسانها را جلو میبرد.

جناب آقای موسویان اخیراً سلسله بحثهایی در رابطه با حضرت زهرا «سلامااللهعلیها» داشتهاند که در
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